
 

Van: NSIJP Bestuur 

Aan: Leden van de Ledenraad 

Datum: 31 maart 2023 

Betreft: Voordracht nieuw bestuurslid – deel 2 

 

Geachte ledenraad, 

 

Naast de bereidheid van Ellen en Johan om zich kandidaat te stellen, hebben we nog een lid bereid 

gevonden zich kandidaat te stellen voor het bestuur, met ingang van dd 31 maart 2023. 

We hebben Annet van Doesburg bereidt gevonden om toe te treden tot het bestuur. 

Annet heeft de ambitie uitgesproken om de functie van communicatie functionaris te gaan 

vervullen. 

Het ontbreken van een communicatie functionaris in het bestuur hebben we als groot gemis ervaren 

en we zijn dan ook blij met de bereidheid van Annet ons bestuur te versterken en zien in haar een 

sterke toevoeging aan ons bestuur. We dragen haar bij deze dan ook graag voor als kandidaat 

bestuurslid. En leggen dit graag ter stemming voor aan de ledenraad. 

 

 

Met hartelijke groet, 

 

 

Het bestuur 

  



Annet van Doesburg 
Mijn naam is Annet van Doesburg, 42 jaar en samen met mijn man Stef en kinderen Joris en Anna 

woon ik in Rhenen. Als kind groeide ik op in Brabant en kwam ik bij ons in de buurt met IJslanders in 

aanraking en sindsdien zijn er nooit andere paarden geweest. Inmiddels hebben we ongeveer 15 

paarden aan huis waarmee we ieder jaar een of twee veulens fokken, rijden we fanatiek en 

organiseren we af en toe lessen op ons terrein. Als ambitieuze amateur ruiters zijn Stefs oudste 

dochter Sara van Doesburg en ik op menig wedstrijd te vinden. 

Als lid van het NSIJP wil ik ook graag mijn steentje bijdragen aan al het werk dat er komt kijken bij het 

draaiend houden van de vereniging. In het verleden heb ik dit onder meer gedaan voor de regionale 

vereniging Sunnanvindur, bij de organisatie van kleine en grotere wedstrijden, cursussen en andere 

evenementen.  

Nu wil ik mij beschikbaar stellen voor de functie van communicatie functionaris in het bestuur. In het 

verleden is er veel werk verzet op het gebied van pr en communicatie maar helaas is dat op dit 

moment niet meer zo actief. Ik hoop de interne en externe communicatie van de vereniging nieuw 

leven te kunnen inblazen. 


